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KLASA: 003-06/21-01/06 

URBROJ:2121-21-01-21-02 

 

U Josipovcu Punitovačkom 16. studenog 2021. 

 

Zapisnik  sa 3. sjednice Školskog odbora 

 

  

 Sjednica je održana 15.studenog 2021. godine elektronskim putem. 

Svim članovima školskog odbora poslana je elektronska poruka kao i svi potrebni materijali. 

Svoje odgovore na pojedine točke dnevnog reda poslali sljedeći članovi Školskog odbora: 

Zdenko Perić i Natalija Hmura Rašić predstavnici osnivača, Josip Brandis i Ivan Denić članovi 

predstavnici učitelja, Antonio Jurkić, član školskog odbora predstavnik vijeća radnika i Mirko 

Vavra predstavnik vijeća roditelja. 

Sa ukupno 6 pristiglih odgovora, postojao je kvorum za odlučivanje na sjednici. 

 

Predsjednik Školskog odbora predložio je sljedeći: 

Dnevni red 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice Školskog odbora 

2. Usvajanje prijedloga II. rebalansa proračuna škole za 2021. godinu 

3. Izvješće ravnatelja o provjeri pedagoške dokumentacije, vezano uz zatraženo pismeno 

očitovanje člana školskog odbora o održavanju nastave slovačkog jezika u šk.god. 

2020/2021. 

4. Različito 
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A.D. 1 

Predloženi dnevni red usvojen je s 5 glasova ZA.  

Predstavnik vijeća roditelja, gospodin Mirko Vavra, zatražio je da se u zapisnik sa 2. sjednice 

Školskog odbora unesu promjene, citiram:  

„Moje pitanje je bilo zašto se Slovački jezik održava po rasporedu sedmi i osmi sat. Razlog 

pitanja sam obrazložio, tj. problem je taj što djeca iz Jurjevca koja pohađaju Slovački jezik nisu 

bila prisutna na svim osmim satima jer su "morali" na autobus ( izostanak s pola sati nastave 
godišnje). 

Shodno ovoj opasci na zapisnik odgovor ravnatelja nije ispravan. 

Također pod ovom točkom izrazio sam svoje razočarenje jer Godišnji plan i program rada te 

Školski kurikulum jer nisu bili dostavljeni na mail kao radni materijal već sam isti dobio 

ispisan pred sjednicu, što nije u redu. Molim da ova konstatacija uđe u zapisnik jer je 
izostavljena.“ 

Navedeno se dodaje u zapisnik sa 2. sjednice Školskog odbora. 

 

A.D. 2. Prijedlog II. rebalansa proračuna škole za 2021. godinu usvojen je s 5 glasova ZA i 1 

glas suzdržan. 

A.D. 3 – Izvješće ravnatelja je usvojeno sa 5 glasova ZA uz primjedbu predstavnika vijeća 

roditelja.  Gospodina Mirka Vavra poslao je pisani odgovor, citiram:  

Kako sam već rekao u primjedbi na zapisnik, nisam doveo u pitanje održavanje broja sati 

nastave Slovačkog jezika, odnosno ostvarivanje godišnjeg plana i programa Slovačkog jezika 
te zato ravnateljev odgovor je nepotreban odnosno pogrešan. 

  

A.D. 4  - Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave 

 

Zapisničar:               Predsjednik Školskog odbora : 

_____________________                                                         _________________________ 

Antonio Jurkić,mag.iur                                                            Antonio Jurkić,mag.iur                                                                        
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